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I n t e r p e l a c j a  1 3 / 2 0 1 9  

w sprawie rekrutacji do szkół średnich w Poznaniu 

 

 

  
 Od kilku dni podawana jest do publicznej wiadomości w popularnych mediach 
informacja, że 425 uczniów aplikujących do szkół średnich w Poznaniu w tegorocznym naborze 
nie dostało się do żadnej ze szkół, do których składali dokumenty. 

Ponieważ w ubiegłych latach tego typu informacje nie gościły w głównych serwisach, 
proszę o podanie: 

- czy podobne przypadki miały miejsce w poprzednich 10 latach?, a jeśli tak:  

- ile było takich osób, i jakie działania podejmowały w tym przypadku miejskie władze 
oświatowe? 
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